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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Mehmet Kaplan (MP)

2014/15:348 Den av regeringen aviserade postutredningen

I budgetpropositionen för år 2015 som regeringen överlämnade hösten 2014 
aviserades att en utredning om postfrågor skulle initieras under året. 

 

Jag vill därför fråga statsrådet Kaplan följande. 

Har ovan nämnda utredning inletts och vilka direktiv har utredningen i så 
fall fått?

………………………………………

Erik Ottoson (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin

Från Riksdagsförvaltningen
2015-03-26
Besvaras senast
2015-04-01 kl. 12.00


